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Protokół Nr 4/2025  

z wspólnego posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

z dnia 18 lutego 2025 r. 

Miejsce posiedzenia:  

Sala Koncertowa im. K. Klenczona w Wieliszewie, ul. K.K. Baczyńskiego 1.  

Obrady rozpoczęto 18 lutego 2025r. o godz. 16:15, a zakończono o godz. 17:55.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Krystyna Wesołowska przywitała zebranych 

i otworzyła posiedzenie. Następnie poprosiła członków obu komisji o potwierdzenie kworum na 

urządzeniach elektronicznych. Obecność potwierdziło 10 członków obu komisji (100%):  

1. Anna Buczek 

2. Maciej Glandzberg 

3. Jacek Kuciński 

4. Artur Miętek 

5. Łukasz Miętek 

6. Dorota Sarna 

7. Artur Sierawski 

8. Jan Sołtys 

9. Dorota Trzaskoma 

10. Krystyna Wesołowska 

Lista obecności Radnych oraz Lista obecności Gości stanowią załącznik nr 1, 2 i nr 3 do protokołu.  

Ad. 2. Wybór Przewodniczącego Wspólnego posiedzenia Komisji.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Miętek zgłosił kandydaturę Krystyny Wesołowskiej. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Krystyna Wesołowska wyraziła zgodę. 

Nie zgłoszono innych kandydatów. 

Głosowano w sprawie: Wybór Przewodniczącego Wspólnego posiedzenia- głosuje Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (3): Łukasz Miętek, Jan Sołtys, Krystyna Wesołowska. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 
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BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (0). 

Głosowano w sprawie: Wybór Przewodniczącego Wspólnego posiedzenia- głosuje Komisja 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (6): Anna Buczek, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota 

Trzaskoma. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (1): Artur Sierawski. 

NIEOBECNI (0). 

Ad. 3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Wspólnego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu Krystyna Wesołowska zapytała członków obu komisji, czy są uwagi do 

zaproponowanego porządku obrad. Zmian porządku obrad nie zgłoszono. Przewodnicząca Komisji 

poddała pod głosowanie nw. porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wybór Przewodniczącego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Kontynuacja rozpatrzenia Petycji Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana 

Pawła II w Wieliszewie w sprawie przeniesienia z terenu szkoły Centrum Usług 

Wspólnych oraz Biblioteki Publicznej. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku posiedzenia przez członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (3): Łukasz Miętek, Jan Sołtys, Krystyna Wesołowska. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (0). 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku posiedzenia przez członków Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (6): Anna Buczek, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Dorota 

Trzaskoma. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (1): Artur Sierawski. 

NIEOBECNI (0). 

Ad. 4. Kontynuacja rozpatrzenia Petycji Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana 

Pawła II w Wieliszewie w sprawie przeniesienia z terenu szkoły Centrum Usług Wspólnych 

oraz Biblioteki Publicznej. 

Wójt Gminy Wieliszew Pan Paweł Kownacki przedstawił zgromadzonym prezentacje 

z wizualizacją zaadaptowania pomieszczeń jednego z internatu w Komornicy lub budynku 

wykorzystywanego przez Ośrodek Szkolenia GALJAN. Wspomniał również o rozważaniu 

otwarcia nowej szkoły podstawowej z wykorzystaniem części budynków Szkoły Średniej 

w Komornicy oraz ewentualnego dobudowania skrzydła budynku SP nr 2.  Jako preferowany 

wariant, pomimo wyższych kosztów realizacji, Wójt wskazał zaadoptowanie budynku internatu- 

na którego zapotrzebowanie uczniów corocznie maleje.  

W trakcie dyskusji głos zabrał Dyrektor SP nr 2 w Wieliszewie Pan Mirosław Sieradzki, 

poinformował o wdrożonym wykorzystaniu części pomieszczeń Biblioteki dla klas 1-3, co 

umożliwiło pewne przesunięcia skutkujące symbolicznym zmniejszeniem liczby zajęć 

popołudniowych. Zaznaczył, że jest pewien dyskomfort tego rozwiązania dla nauczycieli 

prowadzących zajęcia, kiedy w trakcie zajęć w tych pomieszczeniach, w przestrzeni obok 

pojawiają się mieszkańcy korzystający z Biblioteki Publicznej, natomiast w chwili obecnej jest to 

zrozumiałe. Dyrektor Ośrodka Kultury Dariusz Skrzydlewski poinformował, że zrobił wszystko 

co mógł, aby wesprzeć lokalowo potrzeby Szkoły. Dyrektor CUW Jerzy Iwański omówił sytuację 

kadrową pracowników CUW oraz zwrócił uwagę na potencjalne rotacje pracowników i trudność 

z pozyskaniem nowych specjalistów. Następnie wyraził opinię, że z pośród zaproponowanych 

rozwiązań przeniesienia CUW, znając różnicę w kosztach około 200 tys. zł więcej, to preferuje 

zaadoptowanie budynku internatu, na którego część kosztów mógłby zabezpieczyć w budżecie, 

poprzez uszczuplenie np. o 1 mniej etat wychowawców w szkołach. Następnie Radni rozmawiali 

o ilości sal lekcyjnych pozyskanych realnie po przeniesieniu CUW, o potencjalnych wymaganiach 

konieczności wyposażenia tych sal, ewentualnych nowych uwag rodziców dotyczących tych 

pozyskanych przestrzeni. Radny Edwin wyraził swoje wątpliwości co do efektywności nowej 

lokalizacji CUW w oddalonej od centrum Wieliszewa Komornicy i niewielkiej korzyści 

uruchomienia dodatkowej 2,5 sali na lekcje. Radny zauważył, że w związku z ciągłym 

dynamicznym rozwojem lokalnego budownictwa, w najbliższych latach nie unikniemy 

konieczności rozbudowy, bądź budowy całkiem nowej szkoły nawet tu w samym Wieliszewie. 

Odniósł się do kwestii niebezpieczeństw jakie niesie lokalizacja CUW w budynku szkoły dla 
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uczniów, i wyraził stwierdził, że już kilkukrotnie - kiedy miał umówione spotkanie z Dyrektorem 

CUW - za każdym razem pracownik szkolny pilnujący wejścia do szkoły, dokładnie sprawdził kto 

i dlaczego na teren szkoły wchodzi, dlatego wg niego pod tym kątem przedsięwzięto już wszystkie 

dostępne na tą chwilę środki bezpieczeństwa. Radny Artur Miętek zapytał, ile sal zostanie 

uwolnionych po przeniesieniu CUW, Dyrektor SP2 odpowiedział, że można utworzyć 2 sale 

lekcyjne oraz 1 mniejsza salka na zajęcia indywidualne. Na uwagę Radnego co do kosztów 

adaptacji tych sal odpowiedział, że są koszty zaadoptowania na sale lekcyjne, natomiast głównie 

będą dotyczyć multimediów wykorzystywanych w trakcie zajęć, bo pierwotnie w trakcie budowy 

były te pomieszczenia były planowane jako pomieszczenia do nauczania. 

Następnie Wójt Gminy Wieliszew Pan Paweł Kownacki podsumował warianty rozwiązań 

obecnych problemów oświaty w Gminie Wieliszew, zauważył, że budowa nowej szkoły wiąże się 

ze znacznymi modyfikacjami WPF i koniecznym zaciągnięciem pożyczek na potrzebę budowy 

nowej szkoły, nawet do kwoty 50 mln zł tak jak w sąsiednim Serocku. Następnie omówił możliwe 

zmiany w Szkole w Komornicy, część budynku, w którym znajduje się strzelnica można 

zaadoptować na sale zajęć klasy mundurowej, natomiast budynek szkoły ponadpodstawowej 

przystosować np. parter na potrzeby funkcjonowania szkoły podstawowej, tak aby nie mieszać 

przestrzeni  uczniów starszych i młodszych klas.  

Następnie Radni kolejno wypowiadali się na temat zaprezentowanych rozwiązań. Przewodnicząca 

Krystyna Wesołowska wyraziła zdanie, że nie należy ignorować woli około 400 mieszkańców, 

przychyliła się na opcję preferowaną przez Dyrektora CUW. Radny Rafał Donarski poparł pomysł 

rozbudowy SP 2 i przeniesienie CUW, wypowiedział się na temat kosztów budowy nowej szkoły 

z informacji pozyskanych z Serocka. Dorota Sarna wyraziła poparcie dla przedmówców.  

Podsumowując dyskusję Wójt wymienił planowane działania i modernizacje: Ustalenie kosztów 

rozbudowy skrzydła SP nr 1, możliwości rozbudowy SP nr 2 i ewentualne koszty rozbudowy 

o nowe skrzydło, sporządzenie finalnego projektu przeniesienia CUW i optymalne wykorzystanie 

przestrzeni internatu, a także przeanalizowanie jak można optymalnie wykorzystać istniejącą 

szkołę w komornicy na rzecz proponowanego Zespołu Szkół. 

Edwin Zezoń zapytał czy znane są już inwestycje z których mielibyśmy rezygnować w celu 

realizacji modernizacji, o których obecne rozmawiamy? Wójt wyjaśnił plany na stopniowe 

wprowadzanie do WPF i szukanie rozwiązań - również środków zewnętrznych - tak aby 

wprowadzić omawiane inwestycje do planu WPF, nie ingerując drastycznie w istniejący plan. Wójt 

podsumował, że zgodnie z obecnym WPF Gmina realizować będzie przede wszystkim budowy 

dróg i oświetlenia, inwestycje w placówki oświatowe, hala sportowa, ustalenie projektu WPF na 

przyszłą kadencję, adaptacja komornicy na nasze możliwości, z uwzględnieniem komunikacja- 

dojazdu do niej. 

Przewodnicząca Wspólnego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu Krystyna Wesołowska zaproponowała uznanie petycji za zasadną 

z uzasadnieniem, w którym komisja rekomenduje realizację propozycji przeniesienia CUW pod 
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adres Komornica ul. Nasielska 7 oraz częściowym wykorzystaniem powierzchni Biblioteki 

Publicznej do prowadzenia zajęć z klasami 1-3. 

Głosuje Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowano w sprawie: głosowanie w sprawie uznania petycji za zasadną z rekomendacjami 

z posiedzenia w dniu 18.02.2025r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3): Łukasz Miętek, Jan Sołtys, Krystyna Wesołowska. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad. 5. Sprawy różne. 

Nie zgłoszono. 

Ad. 6. Zamknięcie posiedzenia nastąpiło o godz.: 17:55. 

  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji 

Krystyna Wesołowska 

Przygotowała: Małgorzata Więckiewicz 

 

  

 


